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Emne: Spørsmål til fylkestinget 
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Ordfører,

I følge Fanaposten var Sørås tannklinikk uten telefon i fem dager. Når Fanaposten ringte fylkestannlegen var dette ukjent
informasjon.

Hvilke rutiner er for varsling av alvorlig IKT-svikt i fylkeskommunen? Hvordan kan det ha gått hele fem dager før det ble gitt
erstatningstelefon til denne viktige tjenesten? Vet man hvor mange oppringninger man gikk glipp av i denne perioden og hvilken
informasjon som ble gitt akuttpasienter når de ringte?

Hilsen Tor Andre Ljosland (KrF).


